
006  vragenuur  

Namens  
fractie VVD Waadhoeke – Joke Osinga,  
fractie ChristenUnie Waadhoeke – Bernita Hakvoort,  
fractie CDA Waadhoeke – Sietze Greidanus 
 

Vragen:  

1. Na de realisatie van de verkeerssituatie fase 1 in mei 2021, nam de werkgroep 
van de school contact op, vanaf juli 2021, met gemeente Waadhoeke voor de 
realisatie van de verkeerssituatie fase 2. De laatste mail van de werkgroep 
werd in juni 2022 verstuurd aan de gemeente. Heeft onze gemeente deze mail 
ontvangen en zo ja, waarom duurt de beantwoording zo lang?  

2. Is het college het met ons eens dat verkeersveiligheid rondom de school 
belangrijk is? 

3. Waaruit blijkt dat de gemeente sinds juli 2021 echt inzet op de 
verkeersveiligheid rondom de school in Winsum? 

4. Hoe en wanneer denkt het college, samen met de school, de realisatie van 
fase 2 betreffende de verkeersveiligheid rondom de school in Winsum op te 
pakken?  

5. Wat zijn de bezwaren om extra parkeerplaatsen te realiseren, een uitbreiding 
van de parkeerplaatsen tegenover de sporthal of tegenover de school?  

 


